
 

 

 

         18 januari 2016 

 

 

Aan de voorzitter en leden van de Vaste commissie voor  

Economische Zaken van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 

 

Geachte dames en heren kamerleden, 

 

Aanstaande woensdag 20 januari vergadert uw commissie onder meer over 

“Normoverschrijdingen imidacloprid in oppervlaktewater …”. 

Jongstleden donderdag 14 januari verscheen in het dagblad Trouw een artikel over de 

onrustbarende verontreiniging van het oppervlaktewater (tientallen malen de 

maximaal acceptabele concentratie imidacloprid) en de daarmee verband houdende 

dramatische achteruitgang van de akker- en weidevogelpopulaties in de Hoeksche 

Waard (en elders). 

Het artikel in Trouw bevestigt en versterkt onze zorgen. 

Volgens het “College voor toelating van gewasbeschermingsmiddelen en biociden” 

zou het te vroeg zijn voor drastisch ingrijpen. Wij vragen ons af wanneer het dan wel 

tijd is. Wanneer er helemaal geen vogels meer zijn? 

 

Staatssecretaris M.H.P. van Dam heeft in een brief aan u dd 14 januari 2016 een 

voorwaardelijk verbod op de toepassing van imidacloprid in de glastuinbouw 

aangekondigd. Gezien de zeer schadelijke gevolgen voor akker- en weidevogels 

dringt Vereniging Hoekschewaards Landschap bij u aan op een algemeen en 

onvoorwaardelijk verbod op de toepassing van imidacloprid en andere 

neonicotinoïden. Zelfs bij een onmiddellijk verbod kan het nog jaren duren voordat de 

verontreiniging uit het oppervlaktewater en de bodem is verdwenen. 

 

 

Hoogachtend,        

 

 

Willem M. Star, 

                            

 

Vereniging Hoekschewaards Landschap, afdeling Milieu en Planologie 

 

 

 

 


